
تیم فوتبال استقلال با وجود حذف از آسیا در شرایط فنی و مدیریتی خوبی 

قرار دارد، اما هر چه باشد حذف از فصل جدید لیگ قهرمانان آسیا نیز می تواند 

مثـــل یک دســـت انداز عمل کرده و از لحاظ روحـــی و روانی این تیم را با افت 

محسوسی مواجه کند؛ هرچند رقیب این باشگاه نیز اوضاع و احوال مشابهی 

دارد. استقلالی ها تا اینجای کار در رقابت های لیگ به خوبی عمل کرده و نتایج 

مطلوبی را با وجود روند سینوسی خود به ثبت رسانده اند و اگر اتفاقات جدید 

از لحاظ روحی و روانی روی آبی ها تاثیرگذار نباشـــد، این تیم می تواند بعد از 

سال ها، شادمانی را برای هواداران خود به ارمغان بیاورد. درخصوص اتفاقات 

اخیر این باشگاه، اوضاع فنی، مدیریتی و مالی آبی ها با پیشکسوت استقلال 

که این روزها به عنوان عضو هیات مدیره استقلال فعالیت می کند به صحبت 

پرداختیم. گفت وگوی »فرهیختگان« با محمد مومنی را در ادامه می خوانید.

صحبت را از مســـائل مدیریتی باشگاه شروع کنیم، به نظر می رسد فعلا این 

مسائل رو به راه و اوضاع روی روال است. 

در هر صورت یک سازماندهی در تیم به وجود آمده که با توجه به مدیریت واحدی که 

در باشگاه استقلال وجود دارد که تمام سرفصل ها از مدیریت سرچشمه می گیرد، هر 

کسی در حیطه کاری خودش استقلال فکری دارد و در واقع سعی می کند تفکراتش 

را اجرا کند و این موضوع نه تنها به کسی آسیب نمی رساند، بلکه موجب پیشرفت و 

توسعه در کار خودش و باشگاه استقلال هم می شود و این مدیریت به نظر من یک 

روشی محسوب می شود که خیلی های دیگر شاید آن را یک روش چالش زا می دانستند 

و به این شکل طراحی کرده بودند که مدام صدای هوادار دربیاید و کادرفنی ناراحت 

باشد و بازیکن از این حیث یعنی عدم کارکرد درست برخی آدم ها آسیب ببیند که این 

نارضایتی یک مقدار در دوران مدیران قبلی پیشرفت کرده بود، اما الان خوشبختانه 

با تدابیری که اندیشیده شده و در راس آن مدیریت زحمات زیادی را کشیده است، 

امروز در باشگاه استقلال صدای واحدی داریم که هر کسی در این باشگاه به وظایف 

خود آشناست و این موضوع باعث می شود تا در کار هر فرد یا معاونت دیگری دخالتی 

صورت نگرفته و تمامی افراد مستقلا فکر و رفتار  کنند که به نظر من این موضوع باعث 

شده است تا براساس یک کار گروهی در باشگاه پیشرفت و توسعه هم از لحاظ فنی و 

هم از لحاظ مدیریتی به موازات یکدیگر ایجاد شود و رو به جلو برود. 

به نظر می رســـد از لحاظ فنی نیز تیم راه افتاده تا جایی که می بینیم امروز با 

اختلاف در صدر جدول است و می تواند نویدبخش روزهای خوب آینده باشد. 

درحال حاضر فرهاد مجیدی به یک پختگی و تسلط کامل به قضایا رسیده و به یک 

مربی ششـــدانگ تبدیل شده که هم به بخش تاکتیکی و تکنیکی بازیکنان بیشتر 

توجه می کند و هم به تمام حالات بازیکنان مسلط شده که بتواند و بداند چه روشی 

را انتخاب کند تا بتواند موفق باشـــد و این ریســـک پذیری فرهاد مجیدی با توجه به 

سازماندهی خوبی که در امر نفرات دارد و آنها را با تلفیقی از نفرات جوان و باتجربه در 

کنار هم قرار می دهد باعث شده است استقلال به موفقیت برسد. در این بین گلزنی 

ژستد هم باعث شده است تا خیلی ها خوشحال شوند و این موضوع مزید بر توسعه 

تاکتیکی استقلال به همراه همکاران فرهاد مجیدی مثل پین، بهزاد غلامپور، صالح 

مصطفوی و ســـایر دستیاران اوست که این موضوع می تواند نوید روزهای خوبی را 

به هواداران بدهد که این تیم می تواند از قابلیت های بیرونی ای که هواداران ایجاد 

می کنند به نحو مطلوبی استفاده کند و بازیکنان هم بتوانند در داخل زمین به خوبی 

از این امر دفاع کرده و نتایجی را به هواداران هدیه بدهند که رضایتمندی آنها را در 

آینده به همراه داشته باشد. 

در ابتدای حضور آجرلو در باشگاه صحبت هایی بود که شاید کادرفنی دچار 

تغییر و تحول شـــود، اما با حمایت مدیریت جدید باشگاه از مجیدی به نظر 

می رسد این امر باعث شده تا ثمره این حمایت را امروز در استقلال ببینیم، حتی 

عده ای معتقد بودند که فرهاد مجیدی برف زمستان را نمی بیند. 

برف زمستان روی سر آنهایی رفت که موهایشان سفید شد و مدام پیش بینی هایی 

کردند که محقق نشد و پیر شدند. وقتی آدم می خواهد صحبت کند باید همه جوانب 

را درنظر بگیرد که چه اتفاقاتی امکان دارد فردا بیفتد. فرهاد مجیدی کاریزمایی دارد 

که مورد مقبولیت خیلی از اهالی فوتبال و هواداران این رشته به خصوص استقلالی ها 

قرار دارد و به هر جهت نمی توانیم انکار کنیم که فرهاد مجیدی دارای جایگاه بزرگی 

در باشگاه است و هر چه روبه جلو می رویم، اعتمادبه نفس مجیدی بیشتر می شود و 

سود آن را هواداران حس می کنند و نتایجی هم که فرهاد مجیدی تا به امروز گرفته 

مزید بر علت شده است که بتواند در آینده نه چندان دور استقلال را به خواسته خود 

برساند. در این بین خیلی از مربیان و پیشکسوتان زحمت کشیدند و پیشنهادهایی را 

ارائه کردند و در این موضوع شکی نیست، اما فرهاد مجیدی آدم منحصربه فردی است 

و تدابیر خاص خودش را دارد و مطمئنا کسانی که دیروز این حرف ها را زدند نمی توانند 

از حرف خود دفاع کنند و به آن بپردازند، اما مربیگری کار، توسعه و پیشرفت و امکانات 

می خواهد که باشگاه استقلال با توجه به امکانات و بازیکنانی که دارد این مهم را برای 

فرهاد مجیدی به وجود آورده که بتواند فقط به اتفاقات داخل زمین فکر  کند و چون 

امروز مجیدی در داخل زمین تمرکز دارد و بر اوضاع کار مسلط است می تواند بازیکنان 

خود را طوری حمایت و هدایت کند که استقلال نتایج قابل قبولی را کسب کند. 

بحث مالی و اقتصادی همیشه یکی از معضلات باشگاه استقلال بوده است، 

اما به نظر می رســـد با تدابیر و تفکرات مدیران جدید این باشگاه، این مشکل 

فعلا تا اینجای کار برطرف شـــده باشـــد و همین برطرف شدن مشکل مالی 

باعث شـــده است تا ثمره آن را در بحث فنی و نتایج ببینیم. در این خصوص 

چه صحبتی دارید؟

 یکی از مسائلی که باید به آن اندیشیده شود و درخصوص آن بهتر برنامه ریزی شود، 

مسائل مالی است که به نظر می رسد باشگاه استقلال و در رأس آن آقای آجرلو تدابیری 

اتخاذ کردند که مثمرثمر واقع شده و در این زمینه نگرانی وجود ندارد. مدیریت دارد کار 

می کند و زحمت می کشد و از همین جا از هواداران هم می خواهم تا اپلیکیشن وابسته 

به باشگاه استقلال را نصب کرده و کار با آن را در دستورکار قرار دهند تا ما بدون منت 

کسی بتوانیم درآمدزایی کنیم و در این بین دست مان را هم جلوی کسی دراز نکنیم 

که به ما پول بدهند، هواداران محترم ما نیز کار با این اپلیکیشن را دستورکار داشته 

باشند و از آن استفاده کنند تا با توجه به حمایت ها و مدیریت باشگاه بتوانیم از این 

قضیه به خوبی درآمدزایی کرده و به کسی هم وابسته نباشیم. 

موضوع حذف استقلال از آسیا به بحث روز فوتبال ایران تبدیل شده است، 

در این خصوص چه صحبتی دارید؟ فکر نمی کنید نقش مدیران قبلی باشگاه 

و ناکارآمدی آنها در این باره بسیار مهم بوده باشد؟

ما به کسی خرده نمی گیریم، ما از زمانی که آمدیم، زحمت خود را کشیدیم و اجازه 

ندادیم تا هیچ نقطه تاریکی در مدت مدیریت باشگاه استقلال در این اواخر ثبت شود. 

دیگرانی که یا بلد نبودند یا نخواستند یا هر چیز دیگری آنها هم بالاخره زحمت خود 

را کشیدند، اما آنها همان اندازه توان داشتند که زحمت کشیدند. حالا اگر نواقصی 

هست این نواقص به مدیران بالادستی پیام می دهد که افرادی که در این زمینه در امر 

مدیریت کار کردند افراد جایگاه داری نبودند که بتوانند در این جایگاه برای استقلال 

افراد مثمرثمر باشند و این امتحان امتحانی نبود که برای آنها نمره قبولی به همراه 

داشته باشد. از روزی که آمدیم فقط سه روز وقت داشتیم تا مدارک استقلال را کامل 

و به روز کنیم و در همین سه روز خیلی ها شب و روز و ثانیه به ثانیه زحمت کشیدند؛ 

از مدیریت باشگاه تا همه کارمندان که در این قضیه همراهی کردند تا توفیق حاصل 

شود که این اتفاق نیفتد. اما این زحمات به هر جهت برای آینده می تواند نوید روزهای 

خوش را بدهد، مضاف بر اینکه ما خیلی از ایرادات را در درون خانواده خودمان حل 

می کنیم، آن هم با کمک و همدلی و رفاه بیشتر و مطمئنا از ارزش های استقلال کم 

نمی شود و روزبه روز هم این ارزش ها بالاتر خواهد رفت. اما به این موضوع هم معتقدم 

که هر کسی نمی تواند با هر روشی در استقلال مدیریت کند. 
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حسینی در گفت وگو با »فرهیختگان«: استقلال آماده است، ولی نتیجه قابل پیش بینی نیست

اینقرعهسخترابهفالنیکمیگیریم

مجتبی حسینی، سرمربی تیم پیکان در گفت وگو با »فرهیختگان« درباره قرعه پیکان 

در جام حذفی مقابل اســـتقلال اظهار داشت: »فکر می کنم یکی از سخت ترین 

قرعه ها نصیب ما شد، استقلال در این فصل از شرایط بسیار خوبی برخوردار است 

و در لیگ برتر هم یک باخت بد به تیم خوب استقلال دادیم، اما شرایط جام حذفی 

با همه دیدار ها فرق می کند و باید این قرعه را به فال نیک بگیریم و به چشم یک 

بازی خوب برای تیم جوان پیکان به این دیدار نگاه کنیم. امیدوارم بازی خوبی از 

آب دربیاید و بتوانیم از پس این حریف سخت و قابل احترام بربیاییم.«

وی درباره هدف پیکان در رقابت های جام حذفی اظهار داشت: »امید همه تیم ها 

در جام حذفی به قهرمانی اســـت، چون این رقابت ها یک میانبر خوب برای لیگ 

قهرمانان محسوب می شود و با چهار برد می توان قهرمان شد.«

حسینی درباره شرایط پیکان در آستانه دیدار مقابل پدیده از هفته دوازدهم لیگ 

برتر گفت: »خدا را شکر بعد از برد مقابل سپاهان شرایط تیم هم ازلحاظ روحی و 

روانی و هم ازلحاظ شادابی تیم خیلی بهتر شده و امیدوارم بتوانیم مقابل پدیده 

یک بازی قابل قبول انجام داده و زحماتی که بچه ها می کشند را به ثمر بنشانیم. 

ما تلاش کردیم باتوجه به ظرفیت هایی که وجود دارد موفق عمل کنیم، با همه این 

تفاسیر یکی از ارزان ترین تیم های لیگ هستیم و از این نظر یعنی مبلغ قرارداد، جزء 

سه، چهار تیم آخر لیگ محسوب می شویم، اما طبیعتا همه چیز فقط پول نیست و 

سعی کردیم بازیکنان باکیفیتی را انتخاب کنیم و تیم مان را در سطح خوبی ببندیم 

و تمرکزمان روی پیشرفت بازی و کیفیت بازیکنان مان است و برای این کار بیشتر 

از هرچیزی به تمرین و تمرین و بازی و بازی نیاز داریم تا هم تجربه بازیکنان مان 

زیاد شود و هم نواقص و ایرادات تیم مان قدم به قدم رفع شود و فکر می کنم هرچه 

که می گذرد، ســـعی می کنیم کیفیت بهتری را ارائه بدهیم. احساس می کنم در 

این حد نتایج خوبی را کسب کردیم، اما تمام تلاش خود را به کار می گیریم تا این 

روند را حفظ کنیم.«

سرمربی پیکان درباره رای کمیته انضباطی و پیروزی مقابل گل گهر درحالی که 

بازی را در زمین با شکست به پایان برده بود، گفت: »ما همه تلاش خود را کردیم 

تا در بازی هایمان نتایج لازم را کسب کنیم، اما درباره بازی با گل گهر سیرجان فکر 

می کنم ما در آن بازی شایسته باخت نبودیم، چون خیلی کیفیت خوبی را از 

خودمان ارائه دادیم و روی یک اتفاق گل خوردیم، اما شانس های زیادی هم 

برای گلزنی داشتیم که آنها را از دست دادیم. در هرصورت درخصوص حکم 

کمیته انضباطی که به اســـتیناف نیز شکایت شده تابع قانون هستیم و 

طبیعتا به قانون احترام می گذاریم. در این باره تخصصی ندارم، اما اگر 

تخلفی صورت گرفته باشد، حکم درستی داده شده و طبیعتا باید 

مجددا تایید شود.« وی درباره میزبانی از استقلال در جام حذفی 

باتوجه به مصیبت های میزبانی از این تیم در لیگ گفت: »تیم 

ما در شهرقدس بازی می کرد و برای ابتدای فصل آنجا بودیم، 

اما شرایط زمین اصلا مساعد نبود و خیلی اذیت شدیم، چون 

تعداد بازی ها و تراکم دیدارها در این زمین زیاد است و طبیعی 

است که زمین شهرقدس کیفیت خود را از دست داده باشد. 

در هرصورت و در ادامه دنبال زمین مناسبی بودیم که کرج زمین 

مناسبی داشت و چند بازی را آنجا انجام دادیم، اما بازهم متاسفانه 

همین مشکل در کرج هم ایجاد شد و چون در یک زمین بازی های 

مختلف در رده ها و لیگ های مختلف انجام می شود، آن هم با فاصله 

خیلی کم، به خاطر همین کیفیت زمین در انقلاب کرج هم از بین رفت، اما خدا 

را شکر فعلا در زمین دستگردی بازی می کنیم. نمی گویم ایده آل است، اما قطعا 

مشکل زمین باکیفیت و کمبود آن در تهران تاحدودی برای همه تیم ها وجود دارد.«

حسینی درباره شکست پیکان در لیگ مقابل سرخابی ها گفت: »بالاخره 

این طور بازی ها به تمرکز بالایی نیاز دارد و شما باید مرتکب اشتباه نشوید 

و وقتی مرتکب اشتباه می شوید تنبیه خواهید شد. هم مقابل استقلال 

و هم مقابل پرسپولیس مرتکب اشتباهاتی شدیم که بهای آن را 

پرداخت کردیم و خیلی زود جریمه شدیم، اما باید همه سعی 

خود را کنیم که تمرکز خود را از دست ندهیم. بازیکنان ما 

کیفیت بالایی دارند و اگر بتوانند تمرکز خود را حفظ کنند 

دیدید که در سایر بازی ها تا چه اندازه می توانند فراتر 

از انتظار ظاهر شوند.«

وی درباره اینکه آیا پیکان می تواند انتقام شکســـت 

فصل گذشـــته در حذفی مقابل استقلال را بگیرد، 

گفت: »جام حذفی جام شگفتی هاســـت و هر اتفاقی 

می تواند در آن بیفتد، امـــا درمورد این قرعه بازهم تاکید 

می کنم این بازی بســـیار سخت است و استقلال هم کیفیت و 

نتایج خوبی گرفته و این موارد کاملا مشخص است و این دیدار 

و نتیجه آن اصلا قابل پیش بینی نیست.«

سه شنبه ۷ دی ١4٠٠   شماره 34۹۵

محمد مومنی در گفت وگو با »فرهیختگان«: مجیدی به پختگی رسیده و مربی ششدانگی است

ماجرای حذف از آسیا نمره منفی برای مدیران قبلی است
هواداران کاری کنند تا بدون  منت کسی بتوانیم درآمدزایی کنیم

مســـابقات فری فایتینگ استان تهران با حضور بنیانگذار انجمن جهانی فری فایتینگ استاد کمال فتح الله زاده و مسئول استان تهران و عضو هیات رئیسه 

و کمیته فنی ســـبک اســـتاد اسماعیل آقچه لو، اساتید بنام رزمی ایران جناب استاد محسن لطفی سرمربی اسبق تیم ملی کیک بوکس ایران و استاد کریم 

فتحیان عضو هیات رئیسه انجمن جهانی فری فایتینگ در مجموعه ورزشی شهدای هفت تیر برگزار شد. لازم می دانیم از مدیریت محترم تربیت بدنی آموزش 

و پرورش منطقه ۱۸ تهران خانم زهره جعفری که در راستای پیشرفت فرهنگ سازی ورزشی در این منطقه زحمات بسیاری را متقبل می شوند، تشکر کنیم. 

گفتنی است این مسابقات به میزبانی آکادمی هنرهای رزمی استاد اسماعیل آقچه لو برگزار شد.

صدای نخبگان، نگاه جوانان
روزنـــــــامه فرهیختـــــــگان
FA R H I K H T E G A N
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آگهی مزایده مرحله دوم 
دانشـــگاه آزاد اســـلامی مرکز مهاجران در نظر دارد اجاره بخشـــی از 

سلف سرویس دانشجویی را از طریق مزایده اقدام نماید، لذا از کلیه اشخاص 

حقیقی و حقوقی واجدصلاحیت دعوت می شـــود تا ضمن اعلام آمادگی 

مدارک مورد نیاز را حداکثر تا مدت ۱0روز کاری پس از نشرآگهی به نشانی 

دســـتگاه مزایده گذار تحویل نمایند. موضوع مزایده: اجاره بخشـــی از 

سلف ســـرویس دانشگاه آزاداسلامی مرکز مهاجران - مبلغ خرید اسناد 

مزایده:300/000ریال واریز به شماره 0۱06267322002 بانک ملی 

به نام دانشـــگاه آزاد اســـلامی مرکز مهاجران.  مبلغ تضمین شرکت در 

مزایده: پنج درصد مبلغ کل برآوردی مشروط بر اینکه از مبلغ ده میلیون 

ریال کمتر نباشـــد  -    نوع تضمین: نقدی یا ضمانت نامه بانکی معتبر با 

مدت زمان سه ماه. محل دریافت اسناد: بلوار امام خمینی)ره( – شهرک 

دانشگاهی امیرکبیر – دانشگاه آزاد اسلامی اراک – اداره تدارکات دانشگاه. 

محل تحویل اسناد: تدارکات دانشگاه آزاد اسلامی اراک به آدرس: اراک ـ 

میدان امام خمینی)ره(  ـبلوار امام خمینی)ره(  ـشهرک دانشگاهی امیرکبیر ـ 

 ـاداره تدارکات دانشگاه - مهلت فروش و تحویل  دانشگاه آزاد اسلامی اراک 

اسناد: از تاریخ ۱400/۱0/07 لغایت۱400/۱0/20 به مدت ۱0روز کاری- 

هت کسب اطلاعات بیشتر می توانید با شماره تلفن 0۸6334۱2۱47 یا 

0۸6334۱2۱46 دفتر امور اداری تماس حاصل فرمایید. دانشگاه در رد 

یا قبول پیشنهادها دارای اختیار تام می باشد و هزینه درج آگهی در روزنامه 

به عهده برنده مزایده می باشد.
دانشگاه آزاد اسلامی واحد اراک

تاســـیس شرکت با مســـئولیت محدود برق و کنترل بلند آســـمان درتاریخ 

۱400/۱0/04 به شماره ثبت 5۸۸92۸ به شناسه ملی ۱40۱06240۸۸ 

ثبت و امضا ذیل دفاتر تکمیل گردیده که خلاصه آن به شرح زیر جهت اطلاع 

عموم آگهی می گردد. موضوع فعالیت: طراحی، مشـــاوره، تامین، ساخت و 

اجرای سیستم های هوشمند، تابلوهای برق و کنترل، سیستم های اتوماسیون 

صنعتی، سیستم های هوشمندسازی ساختمان بازرگانی درصورت لزوم پس 

از اخذ مجوزهـــای لازم از مراجع ذی ربط مدت فعالیت: از تاریخ ثبت به مدت 

نامحدود مرکز اصلی: اســـتان تهران، شهرستان تهران، بخش مرکزی، شهر 

تهران، محله مجیدیه، کوچه توحید، کوچه شهید محمدعلی هفت خانگی، 

پلاک 32، طبقه دوم کدپستی ۱6339474۱5 سرمایه شخصیت حقوقی 

عبارت اســـت از مبلغ ۱,000,000 ریال نقدی میزان سهم الشرکه هر یک از 

شرکا آقای حسین منیرواقفی به شماره ملی ۱293026239 دارنده 500000 

ریال سهم الشرکه آقای جعفر نوشادی به شماره ملی 25399۱9235 دارنده 

500000 ریال سهم الشرکه اعضای هیات مدیره آقای حسین منیرواقفی به 

شماره ملی ۱293026239 به سمت مدیرعامل به مدت نامحدود و به سمت 

عضو اصلی هیات مدیره به مدت نامحدود آقای جعفر نوشادی به شماره ملی 

25399۱9235 به سمت رئیس هیات مدیره به مدت نامحدود دارندگان حق 

امضا: کلیه اوراق و اسناد بهادار و تعهدآور شرکت ازقبیل چک، سفته، بروات، 

قراردادها، عقود اســـلامی و همچنین کلیه نامه های عادی و اداری با امضای 

مدیرعامل همراه با مهر شـــرکت معتبر می باشد. اختیارات مدیرعامل: طبق 

اساسنامه روزنامه کثیرالانتشار فرهیختگان جهت درج آگهی های شرکت تعیین 

گردید. ثبت موضوع فعالیت مذکور به منزله اخذ و صدور پروانه فعالیت نمی باشد. 

سازمان ثبت اسنادواملاک کشور 

اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری تهران )1249657(

مسعودخاموشی
روزنامهنگار


